
 

    
 

 

 
Sfeerimpressie Bewonersbijeenkomst Noord-Holland Noord 
 
 
‘Wat is de juiste schaal?’ En: ‘Wat levert het op?’ Twee veelgehoorde vragen tijdens 
de bewonersavond in Theater De Vest in Alkmaar.  
 
Op maandagavond 4 maart gingen zo’n 60 bewoners uit de regio Noord-Holland 
Noord met minister Plasterk in gesprek over de plannen om de provincies Noord-
Holland, Utrecht en Flevoland samen te voegen.  
 
 

 
 
 
Zowel voorstanders als critici van samenvoeging lieten van zich horen. Veel 
aanwezigen gaven aan dat er behoefte is aan een krachtig middenbestuur.  
Er werd gediscussieerd over wat de logische bestuurlijke grenzen daarvoor zijn.  
De inwoners vroegen de minister om aandacht voor de verhouding van de nieuw te 
vormen provincie ten opzichte van andere overheden zoals de gemeenten, het Rijk 
en de Europese Unie. Ook uitten veel inwoners zorgen over de kosten van de fusie. 
Staan die wel in verhouding tot de opbrengsten? En wat betekent de samenvoeging 
van de provincies voor de afstand tussen bestuur en burgers?   
  
 
 
 
 
 



 

  
 

    
 

 
 

 

 

 

Verschillende inwoners brachten de gevolgen van de opschaling voor de positie van 
landelijke gebieden, zoals de Kop van Noord-Holland, ter sprake.  
Een vertegenwoordiger van Land- en Tuinbouw Organisatie Noord vroeg de minister 
aandacht te besteden aan de belangen van de  land- en tuinbouw. Een vitale sector 
in de economie van de Noordvleugel. 
 
 

 
 
 
De minister toonde zich blij met de opkomst en de inbreng van de inwoners.  
Hij gaat de ingebrachte opmerkingen en argumenten gebruiken bij het opstellen 
van het voorstel tot herindeling dat hij dit voorjaar presenteert.   
 

 
 
 


